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Jaarverslag 2023 secretaris Brabant 2000 
 

Bestuur: 
  
Het jaar 2023 was wederom bestuurlijk gezien een erg lastig jaar. 
Naast de gebruikelijke zaken op bestuurlijk niveau hebben zich een drietal incidenten 
voorgedaan die een extra inspanning hebben gevraagd. 
nl:  

-    Het  moeizame verloop van het oude duiven seizoen als gevolg van de 
weersomstandigheden met als extra dieptepunt  de dramatische afloop van de 
lossing vanuit  Quiévrain op 11 juni  en het feitenrapport met enquête dat hiervan 
opgesteld moest worden. 

- Het jonge duivenseizoen met op 22 juli een ontsnapping van duiven waardoor het 
concours afgelast moest worden en dienovereenkomstig een aanpassing van het 
vervolgprogramma noodzakelijk was 

- De  door het terugtreden van de penningmeesters om persoonlijke redenen en 
vervolgens het totale bestuur i.v.m. het ontbreken van vertrouwen vereiste  extra 
vergaderingen en werkzaamheden. 

 
N.a.v. het verloop van het duivenseizoen en de ervaringen van onze lossingscommissie 
werden  een aantal voorstellen bij de NPO voor de Ledenraad ingediend. Deze betroffen; 
uitbreiding  van de losplaatsen in België, omkeren van midweek trainingsdag in Nederland 
en België, beperken van het aantal lossingen per afdeling en gelijktijdig lossen op de 
marathonvluchten. 
Dat het vervoer op de lossingsdag , tijdstip van lossen en de temperatuur wel degelijk een rol 
spelen bij de afloop van een concours is helaas afgelopen seizoen eens te meer gebleken. 
 
De regelgeving voor het vervoer vereist voor volgend seizoen installatie van meet en regel-
apparatuur en ook de mandbezetting is nog onderdeel van discussie. 
Dat dit mogelijk gevolgen heeft voor de toekomstige vrachtprijzen moge duidelijk zijn. 
Door de voortdurende terugloop van het aantal leden en het beëindigen van de 
samenwerking met de ZLU zullen ook de inkomsten immers  teruglopen. 
 
Het vliegprogramma voor 2024 wordt in overleg met de overige zuidelijke afdelingen 
afgestemd. De door Brabant 2000 beoogde aanpassing van het vliegprogramma ( niet meer 
maar minder en gelijktijdig ophalen van dagfond en verre midfond) is helaas niet door de 
Ledenraad NPO goedgekeurd en er is zelfs een extra marathonvlucht toegevoegd. 
 
Inmiddels zijn ook al voorstellen ontvangen voor de nieuwe vlieggebieden welke in het 
komend jaar uitgewerkt gaan worden door de verschillende afdelingen. 
 
Gelukkig hebben we afgelopen jaar geen nadelen ondervonden van de vogelgriep en 
werden we niet ( zoals andere afdelingen) geconfronteerd met een uitbraak en 
vervoersbeperkende maatregelen. Wel zijn er weer recent uitbraken in Noord Frankrijk en 
blijft dit een voortdurend punt van zorg. 
Dit zal ook aan de orde komen op het Congres bij de komende Olympiade. De boeken voor 
deze Olympiade zijn eind december uitgereikt.  
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Het terugtreden van het bestuur heeft geleid tot het installeren van een 
continuïteitscommissie  welke als voornaamste taak   heeft om te zorgen voor een nieuw 
bestuur voor de afdeling Brabant 2000. 
Dit jaar werden 9 bestuursvergaderingen gehouden sommige fysiek maar indien nodig ook 
digitaal. 
 
Rest mij nog mijn mede-bestuursleden te bedanken voor hun hulp want zonder hen had ik 
het zeker niet gered het afgelopen jaar en de nieuwe continuïteitscommissie veel succes  te 
wensen bij  het vormen van een nieuw bestuur dat wel het vertrouwen geniet van de leden. 
 
 

SECRETARIAAT 
 
Ook binnen het secretariaat is dit jaar weer het nodige werk verzet. Uiteraard indien nodig 
met de hulp  en de adviezen van  mijn mede- bestuursleden. Waarvoor nogmaals hartelijk 
dank. 
In het jaar 2023 zijn er bij het secretariaat naast de talloze e-mails en telefoontjes  515 
poststukken verwerkt. 

 
Ledenadministratie: 

 
Op 31 december 2023 hebben we 1011 leden. Dat zijn er 81 minder t.o.v. 1 februari 2023 

 

Financiële Begeleidings en Controle Commissie: 
 

Het bestuur wordt in haar beleid gesteund en gecontroleerd door de Financiële Begeleidings 
en Controle Commissie.  
Wij danken deze commissie voor het werk, dat zij het afgelopen jaar weer hebben verricht en 
hopen dat deze commissie op korte termijn kan worden aangevuld. 
 
 

Aantal verenigingen in onze Afdeling: 
 

Dit najaar heeft  verenigingen 1919 De Snelpost  Etten Leur en 1980 Wilhelminabode 
Werkendam te kennen gegeven te stoppen als vereniging. Een aantal leden is 
overgestapt naar een naburige vereniging, maar helaas zijn ook weer enkele leden 
gestopt met de duivensport. Brabant 2000 heeft thans nog 33 verenigingen. 
 

Ereleden Brabant 2000: 
 
Brabant 2000 heeft momenteel 11 leden die de gouden speld van verdienste dragen, te 
weten de volgende leden: W. Jongh – Rijen ,  H. Vera - Loon op Zand, R. van der Linden – 
Dongen,  L. Donkers – Roosendaal, G. Kouters – Noordhoek ,A. Marijnissen – Rijsbergen, 
C. Godschalk – Roosendaal, D. Dekkers – Steenbergen, Chr. van der Linden – Dongen,  
P. van Kastel – Hoeven, B. Vervuren  -Terheijden. 
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Dopingcontroles: 
 

Ook in 2023 zijn landelijk weer de nodige dopingcontroles gehouden. De doping commissie 
en de doping controleurs hebben uitstekend werk afgeleverd. 60 controles zijn landelijk  
uitgevoerd door 8 dopingcontroleurs en  gelukkig waren ze alle ( ook in onze afdeling) 
negatief. Het toedienen van stoffen met het oogmerk de prestaties te verbeteren doet 
afbreuk aan een eerlijke competitie en is schadelijk voor de duif. De verhoogde vergoeding 
van 2,6 cent per ingekorfde duif  om het doping controle programma te financieren zal ook in 
2024 in rekening worden gebracht door de NPO en maakt onderdeel uit van de te berekenen 
vrachtkosten. 

Klokkencommissie: 
 
Het keuren van de mechanische klokken  is verleden tijd. Het gebruik van gummiringen is 
afgeschaft en niet meer toegestaan bij de wedvluchten. Het is aan de verenigingen om te 
zorgen dat de keuringsbewijzen van de elektronische klokken  in orde zijn en de juiste 
software is geïnstalleerd. 
Na  de invoering van de NPO Cloud is handmatige controle van de bescheiden niet meer 
noodzakelijk. De verenigingen dienen de bescheiden  wel conform de voorschriften 1 jaar 
zelf te bewaren. Voor afspraken omtrent prikken van ( nieuwe)  coördinaten dient wel  tijdig 
contact opgenomen te worden. 
.  

Vliegprogrammacommissie: 
 

De vliegprogrammacommissie bestaat uit basisleden afkomstig uit alle rayons van onze 
afdeling en komt doorgaans één keer per jaar bij elkaar. Indien gedurende het seizoen door 
algehele afgelastingen in het vliegprogramma aanpassingen nodig zijn dan kan een beroep 
worden gedaan op de afgelopen jaar ingestelde kerncommissie bestaande uit een 
vertegenwoordiger van de vliegprogrammacommissie, de lossingscommissie , het bestuur 
en uiteraard de vervoerscommissie. Dit laatste om een snelle besluitvorming mogelijk te 
maken. Ook dit jaar speelden de hoge temperaturen m.n. tijdens het jonge duivenseizoen 
ons parten. Doordat in de Ledenraad het nationale vliegschema is vastgesteld is het nu aan 
de Vliegprogrammacommissie om de losplaatsen in het vliegschema in te vullen. Dit wordt 
v.w.b. de dagfond- marathon en fond jonge duiven nog door het bestuur/ vervoerscommissie 
afgestemd met de overige zuidelijke afdelingen en in overleg met de NPO vastgesteld. Alle 
disciplines zijn in de vliegprogrammacommissie vertegenwoordigd: Vitesse- Midfond 
Dagfond-Marathon en Jonge Duiven. 
Het afgelopen vliegseizoen is de Vliegprogrammacommissie op sommige momenten 
teleurgesteld omdat het Bestuur de uitgebrachte voorstellen van de 
Vliegprogrammacommissie negeerde. 
Het belang van de Vliegprogrammacommissie is de laatste jaren minder geworden door het 
Nationale Vliegschema met datums voor de diverse disciplines incl. de voorgeschreven 
afstanden.  
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Lossingscommissie: 
 
Het seizoen 2023 is volgens de afspraken uit 2022 vervolgd. Met de leden Erwin Hoefnagels, 
Peter Colijn, Peter Wezenbeek, Frank Nulle en Adri de Dooij is de commissie in 2022 op tal 
gebracht. Erwin neemt de opleervluchten en Marathon voor zijn rekening en Frank en Adri 
coördineren de overige vluchten. 
Op 25 februari is door NPO/IWB/WOWD/Zimoa in Wijchen een voorlichtingsdag 
georganiseerd voor alle LC-commissies in Nederland. De knelpunten waar we in 2022 
tegenaan zijn gelopen worden besproken alsook de mogelijke verbeterpunten. Het is wel 
duidelijk dat de KBDB de NPO steeds striktere regels oplegt waardoor de vrijheid van de 
individuele afdelingen beperkt wordt. Met name het overleg met de lokale correspondenten 
in de provincie Antwerpen en regio Quievrain vragen om extra aandacht bij de coördinatie 
van de lossingen. 
Ter voorbereiding van het seizoen is de LC-B2000 bij elkaar gekomen om terug te blikken op 
2022 en de planning voor 2023 te bespreken. Het overleg tussen LC en kernploeg heeft 
goed gefunctioneerd en dient in ogen van de LC-commissie dan ook geen aanpassing. 
Binnen de LC wordt één lijn getrokken m.b.t. het lossen van jonge duiven. Na 14.00 uur 
wensen wij geen jonge duiven te lossen. 
De vluchten in 2023 
Op de eerste wedvlucht vanuit Quievrain worden we direct geconfronteerd met de beperkte  
mogelijkheden om te lossen in België. Omdat het weer het niet toelaat op zaterdag de duiven 
te lossen worden we door de KBDB verzocht de losplaats te verlaten. Hier wordt gehoor aan 
gegeven en het konvooi wordt verplaatst naar Bierges waar op zondag zonder probleem 
gelost kan worden. 
De 2e vlucht vanuit Niergnies was een herhaling van de eerste wedvlucht met een uitgestelde 
lossing naar zondag met prachtig weer en een prima verlopen vlucht. 
Met bijna 20.000 duiven komt het seizoen op de 3e  vlucht uit Noyon/Morlincourt echt goed 
op gang. 
Op 13 mei hebben we de eerste midfondvlucht waar we een conflict hebben met de lossing 
van de duiven die in Hank zijn ingekorfd. Hier is melding van gemaakt bij het bestuur. 
In verband met de weersvoorspelling voor de vlucht uit Fontenay-sur-Eure wordt na intensief  
overleg besloten om de duiven van B2000 te lossen in Sens en niet in Fontenay. De lossing 
was verder geen enkel probleem met overal mooi weer en een zwakke tot matige ONO wind. 
Op 10 juni staan we met de duiven in Chateauroux en Morlincourt. Voor Morlincourt geen 
enkel probleem, maar in de regio van Chateauroux is het ronduit slecht met donkere luchten 
en onweer in de omgeving. In overleg met IWB/NPO wordt besloten om de duiven te 
verplaatsen naar Vierzon omdat daar betere kansen liggen voor de zondag. Op zondag is de 
situatie om 6.30 uur dusdanig slecht dat besloten wordt om met de duiven naar huis terug te 
keren en op kortere afstand te lossen. Over het verloop en het onderzoek naar de lossing in 
Quievrain om 13.00 uur is reeds een onafhankelijk rapport uitgebracht. Verdere toelichting in 
dit overzicht is dan ook overbodig. 
Op 17 juni hebben we voor het eerst te maken met het hitteprotocol. In gezamenlijk overleg 
met Zeeland is besloten om te verplaatsen naar Pt. St. Maxence in plaats van Sens met 1 
nacht mand. 
Op 8 juli hebben we dan te maken met een zomerstormwaardoor er een code ROOD wordt 
afgegeven voor de jonge duiven. Er mogen geen vluchten met jongen worden 
georganiseerd. De vlucht uit Ruffec wordt ingekort naar Vierzon en verloopt bij hoge 
temperatuur en ZO wind traag maar zonder grote verliezen. De vlucht van Pt.St. Maxence is 
ingekort naar Morlincourt en deze vlucht, gelost om 7.00 uur, is uiteindelijk moeizaam 
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verlopen. Er was die ochtend door de grote hitte sprake van een scherpe inversie die 
mogelijk in combinatie met de ZO wind een negatieve invloed heeft gehad op het verloop 
van de vlucht. 
De opstart met de jonge duiven was wederom moeizaam. De eerste vlucht werd ingekort 
naar Bierges en bij de 2e vlucht uit Quiévrain was er het incident met ontsnapping van duiven 
door het openwaaien van een deur. Hierdoor werden de duiven van rayon 3 en 4 om 7.45 
uur gelost tussen de groepslossingen van Zuid Holland. Bij controle van de wagens op 
zondag 23 juli bleken er ook enkele manden van een vereniging uit Etten-Leur te zijn gelost 
met de duiven van rayon 3 en 4. 
Hierdoor was het bestuur genoodzaakt om de vlucht J29 ongeldig te verklarenvoor de 
Brabantse en Nationale Kampioenschappen. 
 
Op 29 juli kon Niergnies tussen slechte zones met ZW wind gelost worden en waren de 
meeste jonge duiven vervolgens voldoende ervaren om het verdere seizoen af te werken. In 
aanloop naar het weekeinde van 5 augustus weer een stevige discussie via mail en 
whatsapp betreffende het wel of niet verplaatsen van de vlucht. IWB/NPO adviseerde  de 
afdelingen indien mogelijk te verplaatsen naar de vrijdag. B2000 hield het programma aan en 
de duiven te Morlincourt werden zaterdag om 7.20 uur gelost en met een ZW wind werd het 
een moeizame vlucht, maar met een concoursduur van 35 minuten wel acceptabel. Ook de 
Olympiadevlucht uit Argenton verliep goed ondanks de moeilijke weersomstandigheden. 
 
In aanloop naar 19 aug andermaal een moeilijke week voor de organisatie. Op woensdag 
een specifieke instructie conform hitteprotocol van de NPO voor 18/19/20 augustus. “Er 
mogen alleen vluchten georganiseerd worden met 1 nacht mand waarbij overstaan is 
uitgesloten”. Op woensdag hebben we het advies uitgebracht om de J-vlucht te verplaatsen 
naar zondag omdat 2 vluchten op 1 avond onder deze omstandigheden en deze aantallen 
duiven niet mogelijk is. Uiteindelijk heeft het bestuur gekozen voor 1 vlucht. Op zondag was 
op de losplaats Quiévrain afgesproken dat B2000 om 8.15 uur en 8.30 uur mocht lossen, 
maar dit werd op het laatste moment door Dhr Sapin geblokkeerd. De lossing om 9.00 en 
9.15 uur werd vervolgens geblokkeerd i.v.m. overtrekkende duiven uit Noyon !! interventie 
van de NPO voorzitter leverde niets op en daarom werden de duiven pas om 10.00 en 10.15 
uur gelost. 
 
Voor het weekeinde van 9 september werd op woensdag wederom het hitteprotocol 
afgeroepen door de NPO waarin in eerste instantie alleen het vervoer werd betrokken en de 
afdelingen vrij waren om hun vluchten in onderling overleg in te korten. De voorspelde 
temperatuur te Chateaudun was 34°C. Uiteindelijk na veel gesteggel met Zeeland 
overeengekomen om de duiven te lossen in Pt.St.Maxence. Om 7.00 uur was het al mooi in 
Pt. Max en beloofde het een warme dag te worden. In het advies van het IWB om niet voor 
9.00 uur te lossen konden we ons niet vinden. De warmte vormt een groter gevaar in 
combinatie met de ZO wind. Uiteindelijk om 8.45 uur gelost met een traag verloop en ’s 
avonds nog ca. 30% van de duiven achter. Op zondag worden gelukkig veel nakomers 
gemeld en vallen de verliezen uiteindelijk mee. 
 
Voor het laatste wekeinde worden wederom hoge temperaturen voorspeld. De wind waait uit 
ONO richting. Het wordt voor beide vluchten een mooie afsluiter van het seizoen 2023 
waarbij met name de oude duiven het moeilijk hebben t.o.v. het jonge geweld. 
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Als we alle feiten, protocollen, adviezen en communicatie van het afgelopen jaar op een rijtje 
zetten dan kan ik niet anders concluderen dan dat het operationeel een lastig jaar is geweest 
voor zowel bestuur als commissies. 
 
Via deze weg een woord van dank aan alle commissieleden voor hun rol, inbreng en 
adviezen. 
 
 

Vervoerscommissie: 
 

De voorbereidingen in 2023 zijn goed verlopen. Dit jaar hebben we alleen problemen gehad 
met de hanger die we hadden aangeschaft vorig jaar. Hier moesten 2 nieuwe banden 
worden geplaatst in Frankrijk. De Chauffeur en bijrijder hebben hier vakkundig gehandeld. 
Het wagenpark wordt steeds ouder en het vervangen van defecte onderdelen wordt steeds 
moeilijker om hier nieuwe onderdelen voor te kopen. Als we toch een breakdown krijgen 
onderweg, is de reparatie meestal niet snel klaar omdat de onderdelen niet direct voor 
handen zijn. De auto’s worden ouder en de overheid legt steeds strengere eisen op in 
verband met de milieu eisen voor de toekomst. In milieuzones mogen we niet meer in omdat 
de eis is dat er minimaal euro 6 wordt geëist en hier zullen we steeds meer mee 
geconfronteerd worden. 
 
Wederom hebben we ook dit jaar de duiven voor de ZLU vluchten in Nederland opgehaald 
en verzameld in de loods in Rucphen. Dit was het laatste seizoen en we hebben na goed 
overleg afscheid van de ZLU genomen.  
De vogelgriep heeft gelukkig weinig impact op de duivenvluchten binnen onze afdeling 
gehad. Andere afdelingen hebben hier wel degelijk mee te maken gehad. 
  
We hebben de goede zaken van 2022 zoals het vooraf opgeven van de duiven voor de 
vlucht weer ingezet en hierdoor is de inzet van materieel en mensen beter te regelen en voor 
we ophalen zien we waar het knelt en kunnen in de planning rekening mee houden. 
.  
De gezamenlijke vluchten in samenwerking met de 4 zuidelijke afdelingen zijn goed 
verlopen. We mogen tevreden zijn over het verloop tijdens de drukke vakantieperiode. 
Mede door de inzet van chauffeurs, bijrijders, loods personeel is het allemaal goed gekomen. 
Helaas moeten we concluderen dat het steeds moeilijker wordt om ons team te blijven 
aanvullen en de krapte in het personeelsbestand op te lossen. We zijn nu ook bezig om toch 
met commerciële bedrijven de vervoer capaciteit op peil te houden. Ook de wijzigingen die 
de overheid in petto heeft voor ons geven toch veel uitdagingen voor het vervoeren van de 
duiven om dit goed te regelen. Jammer is dat er steeds mensen uitvallen door ziekte en 
ouderdom.  
De taken die de leden van de vervoerscommissie uitvoert buiten die van de 
vervoerscommissie zijn te veel en als er iemand uitvalt is het niet de garanderen dat we de 
duiven kunnen vervoeren naar de losplaats. 
Zoals bekend hebben de weersomstandigheden invloed op het vervoer met name op de 
inzet van het aantal deelnemende duiven, Vele vluchten hadden last van het in werking 
treden van het hitteprotocol door NPO/IWB. Ook om de belading bij een aantal vluchten aan 
te passen. Dit resulteerde in de inzet van meer personeel en materieel.  
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De hierdoor ontstane meerkosten zijn door de afdeling na 2020 ook in de vrachtprijs 
opgenomen. We komen zoals het nu eruit ziet bijna op nul uit. We hebben nog een voertuig 
verkocht omdat we dit niet hebben gebruikt. Als we deze opbrengst niet meetellen dan 
komen we ongeveer 4000 euro te kort voor Brabant 2000. 
 
Alle hoofd convoyeurs hebben het wederom uitstekend gedaan .Hier zijn complimenten 
zeker voor heel ons team op zijn plaats.  
Dit jaar hebben we in totaal 39 wedvluchten en 11 opleervluchten vervoerd.  
De zondag opleervluchten zijn door de vereniging van Kerkdriel dit jaar vervoerd. Wel zijn er 
enkele inkorf centra in Brabant 2000 ook opgehaald. Maar we hebben daar als afdeling ook 
geen opbrengsten van.  
 
In 2023 werden totaal 50 ritten gereden naar de diverse losplaatsen ( 2014-141,2015-
126,2016-121,2017-120,2018-118, 2019-116, 2020-98, 2021-90, 2022-80)  
We hebben 155 ophaalroutes gereden in 2023. In 2014 waren dat er 318 en 2015 waren dat 
er 304 en 2016 waren dat er 298 en 2017 waren dit er 319 en in 2018 waren er 272 en in 
2019 waren er 126 en in 2020 waren er 116 ophaalroutes en in 2021 waren er 156 en in 
2022 waren er 179.  
Dit jaar waren er 24 ophaalroutes voor de ZLU..  
 
Ophalen duiven:  
Totaal 2012 aantal vervoerde duiven 809169 dit zijn er 57787 minder dan in 2011.  
Totaal 2013 aantal vervoerde duiven 657596 dit zijn er 151573 minder dan in 2012.  
Totaal 2014 aantal vervoerde duiven 728664 dit zijn er 71068 meer dan in 2013  
Totaal 2015 aantal vervoerde duiven 592804 dit zijn er 135860 minder dan in 2014  
Totaal 2016 aantal vervoerde duiven 596812 dit zijn er 4008 meer dan in 2015  
Totaal 2017 aantal vervoerde duiven 608044 dit zijn er 13321 meer dan in 2016  
Totaal 2018 aantal vervoerde duiven 546847 dit zijn er 61197 minder dan in 2017  
Totaal 2019 aantal vervoerde duiven 481904 dit zijn er 64943 minder dan in 2018  
Totaal 2020 aantal vervoerde duiven 386508 dit zijn er 95396 minder dan in 2019 ( Corona)  
Totaal 2021 aantal vervoerde duiven 412333 dit zijn er 25825 meer dan in 2020(Corona) 
Totaal 2022 aantal vervoerde duiven 407845 dit zijn er 4488 minder dan in 2021(Corona) 
Totaal 2023 aantal vervoerde duiven 376065 dit zijn er 30780 minder dan in 2022 
 
Dit seizoen hebben we weer op de Marathon onze duiven met uitzondering van Bordeaux 
vervoerd in de grote RUCO manden. Hierdoor zijn de marathon ophaalroutes aangepast. Dat 
is goed bevallen. Wij danken dan ook de betreffende verenigingen, chauffeurs en Con 
voyeurs voor de extra inspanningen die zij hebben verricht om dit te realiseren. Deze 
aanpassing hebben de besparingen opgeleverd die we verwacht hadden. We hebben dit jaar 
weer een kleine 60 grote Ruco manden aangeschaft en willen hiermee in 2024 de laatste 3 
vluchten van de dag fond ophalen en beter samen vervoeren met grote Ruco manden.   
 
Controles:  
Met behulp van het WCS systeem van de ZLU zijn er dit jaar weer steekproefsgewijze 
controles geweest. Hierover is gecommuniceerd op onze site en naar de gecontroleerde 
verenigingen. De controles willen we vanaf volgend jaar intensiveren en de communicatie 
hierover verbeteren 
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Doorgeven aantallen manden en duiven:  
Zoals eerder in dit verslag is aangegeven is het vooraf doorgeven een dag voor de dag van 
inkorving voor 20.00 uur van de aantallen duiven en liefhebbers een grote hulp voor de 
planning van de inzet van het aantal wagens en personeel. 
Ook bij africht- en midweekvluchten was dit verplicht. Belangrijk is dat de opgave goed is. Wij 
als afdeling willen deze opgave zeker blijvend handhaven.  
Dit jaar hebben we de digitale ophaal/geleide brief op de vluchten verder geoptimaliseerd en 
in het seizoen werkte dit bijna perfect.  
Belangrijk is dat het aantal manden waarmee begonnen wordt goed wordt ingevuld. Hierdoor 
weten wij hoeveel manden er in de vereniging zijn voor de volgende vlucht en we kunnen 
hier preventief actie op ondernemen.  
Het insturen UDP voor 21.30 uur op de avond van inkorven en liefst zo snel mogelijk.  
De geprinte uitslagen worden, ter voorkoming van hoge portokosten, meegegeven met de 
ophaaldienst en dit verloopt naar tevredenheid. De digitale verwerking is nog niet geregeld 
door NPO bestuur. 
De totale vervoerscapaciteit is op dit moment met 5 bakwagens en 2 trucks met 7 
aanhangers en 4 opleggers .Ook hebben we een overtollige euro 1 motorwagen verkocht.  
 
Vervoersteam:  
Het vervoersteam bestaat uit een hechte groep van een 30-tal mensen. Deze groep verzorgt 
het ophalen van de duiven, het vervoer naar de losplaats en het overladen van de manden 
voor en na elke vlucht.  
  
Verder wil ik iedereen bedanken voor de prettige samenwerking die we ondervonden 
hebben. De samenwerking tussen de verenigingsfunctionarissen en de mensen van het 
vervoer is prima en als er eens iets niet verloopt zoals gewenst dan is overleg met de 
vervoerscommissie natuurlijk altijd mogelijk.  
  
 

Afdelingsconcoursencommissie:  
 

Terugblik seizoen 2023 
 
Ondanks dat ik er al vele malen erop heb gewezen vinden een aantal verenigingen het 
blijkbaar toch niet nodig om de ontvangstbevestiging te controleren na het inzenden van hun 
UDP bestand.  
Drie keer werd er na het klokken afslaan gereclameerd dat er van een liefhebber bij het 
inkorven de klok niet was ingelezen en nadat de uitslag was berekend dat een liefhebber 4 
duiven minder meehad. Fouten die men had kunnen ontdekken en corrigeren als men de 
moeite had genomen om de ontvangstbevestiging na te kijken. 
Bij de eerste fondvlucht jonge duiven is er door veel verenigingen een UDP bestand 
ingestuurd met een verkeerde, niet bestaande,  vluchtcode. Ook dit zou sneller gecorrigeerd 
geweest zijn als de ontvangstbevestiging was gecontroleerd.  Nadat er een app was 
gestuurd hebben een aantal verenigingen alsnog met de goede vluchtcode ingestuurd maar 
een paar moesten zelfs na het sturen van een mail nog nagebeld worden.  
De samenwerking met Compuclub was het afgelopen seizoen wat moeizamer dan voorheen. 
Niet alleen vanwege een proef met een nieuwe manier van rekenen waar we zelf uiteraard 
ook aan moesten wennen, maar ook met een nieuwe rekenaar die niets afwist van de 
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duivensport. Daardoor werden verzoeken en reclames niet altijd meteen afgewerkt en werd 
ook nog het correct uitrekenen van de kampioenschappen voor de jonge duiven flink 
vertraagd doordat de rekenaar met vakantie was. Uiteindelijk is het allemaal toch goed 
gekomen en ik ga er vanuit dat het volgend seizoen weer als vanouds zal gaan. 
 
Tot slot wil ik nog de leden bedanken die meegekeken hebben naar de kampioenschappen 
en aan de bel hebben getrokken als er iets niet klopte.  
Misschien tot volgend seizoen. 
 
Ineke Godschalk 
Concoursleidster Brabant 2000 
 

. 
Commissie Jeugd-  en Beginners: 

 
Voor het seizoen 2023 zijn  35 jeugdleden opgegeven voor de jeugdcompetitie. 
Hiervan kwamen 4 jeugdleden uit rayon 1 , 8 leden  uit rayon 2 , 6 jeugdleden uit rayon 3  en 
17 jeugdleden uit rayon 4. In het seizoen 2023 zijn de jeugduitslagen en kampioenschappen 
weer berekend via Compuclub wat naar goede tevredenheid is verlopen. Op de Jeugddag 
welke op 17 december 2023 gehouden is in het vervoerscentrum in Rucphen werden de 
jeugdleden op passende wijze gehuldigd. 
  

Manifestatiecommissie: 
 

Zoals ieder jaar worden in de laatste week van oktober de kampioenen en prijswinnaars van 
onze afdeling Brabant 2000 gehuldigd voor de door hun geleverde prestaties. Wij als bestuur 
en manifestatie commissie hebben de intentie dit op gepaste wijze te doen zodat deze 
winnaars alle eer krijgen die hen toe komt. Helaas is het door een afnemend ledental en 
stijgende kosten  niet meer mogelijk om dit te blijven organiseren zoals in voorgaande jaren.  
Het beschikbaar  budget is hiervoor niet toereikend.  Daarom is er gekozen voor een 
gewijzigde organisatie van de Manifestatie 2023. In verschillende zaken zijn besluiten 
genomen om de kosten te kunnen verlagen. Zo is er gekozen voor de wisseling van een 
aantal bokaaltjes naar diploma’s. Ook de locatie is gewijzigd naar het club lokaal van onze 
vereniging “de Eendracht“ te Etten-Leur.  
Verder zijn we verhuist van de avonduren naar de middag. Dit op verzoek van een aantal 
leden die er de voorkeur aan gaven gezien hun leeftijd tijdig weer thuis te willen zijn. Dit gaf 
als resultaat dat de middag editie van onze manifestatie door een 30 tal leden meer is 
bezocht dan voorgaand jaar op de avond.  
Wederom hebben we af kunnen sluiten met een mooie loterij en aansluitend  buffet. 
Het spreekt voor zich dat de hele nieuwe opzet door de manifestatie commissie zal worden 
geëvalueerd waarbij we er naar streven om het goede te behouden en de mindere ervaring 
niet meer in een volgende op te nemen. 
Verder willen wij iedereen die er aan mee heeft gewerkt om deze manifestatie tot stand te 
brengen  bedanken voor hun inzet.  Onze dank gaat dan ook uit naar alle sponsoren voor 
hun bijdrage van de prijzen in natura voor de loterij, een beschikbaar gestelde bon of een 
financiële donatie. 
 
De manifestatie commissie. 
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Ladies League 
 
40 ladies In Brabant 2000 hebben deelgenomen aan de Ladies League competitie 2023. Er 
waren in 3 kampioenschappen, namelijk;  Onaangewezen-, Aangewezen- en 
Duifkampioenschap. Ongeveer 50% van de deelnemende dames wisten een 
kampioenschap te behalen. Zij zijn tijdens de manifestatie op gepaste wijze gehuldigd. Voor 
de berekening van de kampioenen konden de organisatoren gebruik maken van de diensten 
van Compuclub. 

In de landelijke Grand Prix Melun Andrezel van 27-8-2023 was Toos Heeren succesvol met 
een 2e plaats met rnr 23-7087990’. In de landelijke Grand Prix Melun Andrezel van 16-9-
2023 waren succesvol; 1e Jinte van Tilburg rnr 23-7089370, 2e Yvon Adriaensen rnr 23-
7088095 en 3e Ingrid Schaap  rnr 23-7087724. 

De prijzen worden uitgereikt tijdens de Olympiade in Maastricht op 26 januari 2024. 

Ict commissie 

 
Ook in het seizoen 2023  heeft het bestuur ondersteuning gekregen van deze commissie.   
Het beheer en aanpassing van de website is in gang gezet en ook de hard en software, 
abonnementen etc aangepast. Er is een start gemaakt  om middels het gebruik van I de I 
cloud gegevens veilig te stellen en de communicatie te bevorderen. Ook de digitale 
vergaderingen die de afgelopen maanden nodig waren zijn door deze commissie 
gefaciliteerd. Hiermee zijn en worden aanzienlijke kosten ( en mogelijke boetes)  bespaard. 
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Brabant 2000 Kampioenschappen 2023: 
 

 
Aangewezen Hokkampioenen 

 
 
Vitesse  Oude duiven:  John van Dongen 
 
Midfond Oude duiven :  C. van Wezel  
 
Eendaagse Fond:     Embregts- Theunis 

 
Marathonvluchten:     C.J. Elzakkers 
 
Jonge duiven:        Fr. De Nijs 

 
       Onaangewezen Hokkampioenen  

       
Vitesse  Oude duiven:   Van de Akker- Heeren 
 
Midfond Oude duiven:   A. van Loon  
 
Eendaagse Fond:       Comb. Oomen     

 
Marathonvluchten:      L. van Wezel   
 
Jonge duiven:                W.J. Vriens 
 

 
Kampioenschappen Duif 

 
 
Vitesse Oude Duiven:      Aarts- Santegoets 
 
Midfond Oude Duiven      Embregts- Theunis 
 
Eendaagse Fond:                  P. van Bragt 
 
Marathonvluchten:                  J. van Gijzel 
 
Jonge duiven:         R.A.M. Rene Roks 
 
 
Al deze kampioenen  zijn op een waardige wijze gehuldigd tijdens de manifestatie..  
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Nationale vluchtwinnaars: 
 
Dit seizoen hebben   2  liefhebbers een nationale/ sectorale  overwinning behaald. Het 
betreft : 
 
 Comb. G.J. de Hoogh & Zn.   1e Sector 1 St Vincent     4.742  duiven  
 
 Embregts- Theunis   1e sector 1a Issoudun   4181  duiven 
 
 
 
Van harte gefeliciteerd met deze  overwinning. 

 
 

Nationale kampioenen: 
 

Diverse leden konden zich dit jaar presenteren bij de eerste  5 nationale kampioenen 2023. 
Het betreft hierbij de volgende   leden: 
 
Van de Akker-Heeren, Embregts-Theunis, John van Dongen, Comb. Oomen, L. van Wezel, 
J. van Gijzel, Comb. G.J. de Hoogh & Zn, W.J. Vriens, A. van Loon. 
 
Namens Bestuur Brabant 2000 van harte gefeliciteerd met deze nationale prestaties. 
 
Bij deze wil het bestuur Brabant 2000 ALLE commissieleden, chauffeurs, convoyeurs en 
vrijwilligers bedanken voor hun bijdrage die zij het afgelopen seizoen hebben geleverd 
 
 
A.de Rooij 
Secretaris 


